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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/1572/2019

Z Á P I S
7. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 17. 6. 2019 v přístavbě MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17.00 - 19.16 hod.
Přítomno: 11 členů zastupitelsva obce
Omluveni: 4
Neomluveni:
Předsedající: Taťána Svobodová
Zapisovatel*: Marie Nováková
Ověřovatelé zápisu: Martin Novák, František Lukovský,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 6. 2019

Konstatování počtu členů ZO přítomných na 7. zasedání ZO dne 17. 6. 2019:

Starostka pí Taťána Svobodová (dále jen "předsedající") konstatuje, že při zahájení zasedání zastupitelstva
obce je přítomno 10 jeho členů z celkového počtu 15. Zastupitelstvo obce je tedy schopno přijímat platná
usnesení.

(v případě, že by při zahájení jednání ZO nebo v jeho průběhu nebyla přítomna nadpoloviční většina všech
členů ZO, ukončí předsedající zasedání a do 15 dnů se koná jeho náhradní zasedání).

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení způsobu hlasování při 7. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 17. 6. 2019:

Předsedající sdělí, že je navrženo hlasovat o každém bodu samostatně, veřejně, zvednutím ruky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/1a bylo schváleno.

Určení zapisovatele zápisu ze 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 6. 2019:
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Předsedající  sdělí,  že zapisovatelkou zápisu z  dnešního,  tj.  7.  zasedání  zastupitelstva obce,  určuje pí  M.
Novákovou, pracovnici Obce.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení návrhové skupiny pro 7. zasedání zastupitelstva obce konané dne 17. 6. 2019:

Předsedající sdělí, že navrhuje, aby návrhová skupina pracovala ve složení pana Mgr. Leoše Sekaninu a pana
Jiřího Popoviče

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  návrhovou skupinu ve složení Mgr. Leoš Sekanina  a Jiří
Popovič

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/1b bylo schváleno.

Vzetí  na vědomí zápisu z 5. zasedání zastupitelstva obce konaného 25. 3. 2019 a ze 6. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 8. 4. 2019:

Předsedající sdělí, že ověřovateli zápisu z 5. zasedání zastupitelstva obce byli p. Martin Kopinec a p. Alois
Šimčík. Zeptá se, zda mají ověřovatelé zápisu, nebo případně jiný člen ZO, k tomuto zápisu dotazy nebo
připomínky.

 

Předsedající sdělí,  že ověřovateli zápisu ze 6. zasedání zastupitelstva obce byli p. Ing. Libor Školoud a p.
Václav Vojtíšek. Zeptá se, zda mají ověřovatelé zápisu, nebo případně jiný člen ZO, k tomuto zápisu dotazy
nebo připomínky. 

Diskuze:
Šimčík byl jsem ověřovatelem 5 zasedání a napsal jsem tam připomínky a tady to

není napsané.
Nováková vaše připomínky paní Marková opravila
Šimčík zápis nebyl v souladu s § 95 odst.2 zákona o obcích
Nováková že byl dodán 11 den?
Šimčík ano
Svobodová doplníme do usnesení tu připomínku pana Šimčíka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
25. 3. 2019 "s připomínkou",že zápis nebyl vyhotoven v souladu s § 95odst.2 zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/1c bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis ze 6. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
8. 4. 2019 "bez připomínek"



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 17

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/1d bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů ze 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 6. 2019:

Předsedající sdělí, že navrhuje, aby ověřovateli zápisu ze 7. zasedání zastupitelstva obce byli pan Martin Novák
a pan František Lukovský

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu ze 7. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 17. 6. 2019 pana Martina Nováka a pana Františka Lukovského

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z7/2019/1e bylo schváleno.

Schválení programu 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 6. 2019:

Předsedající sdělí, že je předložen návrh programu 7. zasedání zastupitelstva obce a zeptá se na případný
návrh na jeho úpravu nebo doplnění.

Návrh programu:

Procesní záležitosti 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 17. 6. 20191.
Kontrola plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 25. 3. 2019 a ze 6. zasedání2.
zastupitelstva obce konaného dne 8. 4. 2019
Zpráva o činnosti rady obce za období od 25. 3. 2019 do 17. 6. 20193.
Rozpočtová opatření č. 4/2019 a č. 5/2019 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 20194.
Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora5.
Výbory zastupitelstva obce (finanční výbor a osadní výbory)6.
Závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 20187.
Účetní závěrka 20188.
Závěrečný účet svazku obcí Bruntálsko za rok 20189.
 Nákup techniky na údržbu veřejného prostranství10.
 Připomínky členů zastupitelstva obce11.
 Různé12.

Diskuze:
Svobodová Chci upozornit, že se nebudeme zabývat programem v bodě 5 pátá odrážka,

protože přišla žádost o podklady z Min.vnitra na pozemek par.č. 574/29 v k.ú.
Světlá  ve Slezsku.  Paní  ***  měla o tento pozemek zájem, my jsme ji  ho
neschválili a teď ho chceme nabídnout druhé osobě. MV nás žádá abychom
pozdrželi prodej pozemku do doby než bude celý postup přezkoumán.

Lukovský Chtěl bych doplnit aby se dodržovala doba 5 min. diskuze ke každému bodu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program  7.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
17. 6. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/1f bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 25. 3. 2019 a ze 6.
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zasedání zastupitelstva obce koneného dne 8. 4. 2019

Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: pí M. Marková

Počet příloh: 2

Diskuze:
Svobodová Máme  tady  kontrolu  plnění  usnesení  z  5.  zasedání  ZO  konaného  dne

25.3.2019  a  ze  6.zasedání  ZO  konaného  8.4.2019.  Má  někdo
nějaké  připomínky?  Pokud  nejsou  nechávám  hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 25. 3. 2019 a ze 6. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 8. 4. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/2 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti rady obce za období od 25. 3. 2019 do 17. 6. 2019

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: pí M. Marková

Počet příloh: 5

Schůze rady obce v období od 25. 3 do 17. 6. 2019:

RO 7/2019 konaná dne 15. 4. 2019, RO 8/2019 konaná dne 23. 4. 2019, RO 9/2019 konaná dne 20. 5. 2019,
RO 10/2019 konaná dne 3. 6. 2019.

Diskuze:
Svobodová pak tady máme zprávu o činnosti rady obce od 25.3.2019 do 17.6.2019, má

někdo dotaz nebo připomínku?
Novák setkal jsem se pánem, který nabízel právní pomoc občanům. Vypadalo by to

prý tak, že každý měsíc by měli vyhrazený čas cca 2.hodiny a v tomto čase by
bezplatně  pomáhali  občanům a  nějakými  právními  věcmi  nebo jednáními
se státními orgány. Nenašel jsem to v zápise rady a chtěl bych se zeptat proč
se to odmítlo?

Svobodová přeložila  jsem ten návrh na radě,  vzali  jsme ho na vědomí s  tím,  že by
se zjistil zájem občanů

Novák není to tedy úplně shozené ze stolu?
Svobodová ne není
Sekanina bavili jsme se, že by tato informace moha být ve Zpravodaji, zkusmo zjistit

zájem
Svobodová podmínky byly, že za tuto službu by obec platila 2000,- Kč , občané zdarma,

byla by určená hodina a den v měsíci, kdy by lidi chodili a on by pak s němi
dále pracoval.

Lukovský 2000,- by byly měsíčně?
Svobodová ano, ale lidé by to měli zadarmo
Vojtíšek jak jsem to četl, tak si nemyslím, že je to úplně tak pravda, to by si byla

vstupní konzultace a další právní kroky by platili.
Svobodová prý ne.
Novák nezastupoval  by  teda  u  soudu  a  byl  by  ochoten  přijít  na  radu  a  podat

informace
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Svobodová a nezastupoval by je vůči obci
Šimčík mám dotaz ohledně BON FINANCÍ ta škoda, v jaké je to stavu?
Svobodová schválili jsme plnou moc právničce, nemám ještě výsledek, ale je to podané .

Jestli nikdo nic nemá dále nechám hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce za období od 25. 3. 2019
do 17. 6. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/3 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření č. 4/2019, č. 5/2019 a č. 6/2019 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2019

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: pí M. Nováková

Počet příloh: 3

Rozpočtové opatření  č.  4/2019 projednáno radou obce dne 15.  4.  2019 -  RO ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ
SCHVÁLILA.

Rozpočtové opatření  č.  5/2019 projednáno radou obce dne 20.  5.  2019 -  RO ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ
SCHVÁLILA.

Rozpočtové  opatření  č.  6/2019  projednáno  radou  obce  dne  3.  6.  2019  -  RO ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ
SCHVÁLILA.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválení rozpočtového opatření č. 4/2019 radou obce
dne 15. 4. 2019 usnesením č. R7/2019/7, rozpočtového opatření č. 5/2019 radou obce dne 20. 5. 2019,
usnesením č.  R9/2019/12  a  rozpočtového opatření  č.  6/2019 radou obce  dne  3.  6.  2019 usnesením
č. R10/2019/6

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/4 bylo schváleno.

5. Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: za komisi výstavby, životního prostředí a služeb (předseda J. Marek) Ing. J. Kukučka

Počet příloh: 3

ad bod 1) v zápise komise - Žádost pí ***a p. ***:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku  parc.č. 141/6 ostatní plocha - neplodná půda
o výměře 49 m2   v k.ú. Stará Voda v Jeseníkách,  Ing. et.  Ing.*** a p. ***, za cenu 30,- Kč/m2  plus
ostatní poplatky spojené s prodejem
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/5a bylo schváleno.

ad bod 2) v zápise komise - Odkoupení pozemku do majetku obce:

Diskuze:
Šimčík Je potvrzený geometrický plán?
Kukučka ano je, jak se dával záměr březnu
Lukovský to je ta cesta?
Kukučka ano kolem památníku 1 sv.války

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  odkoupení pozemku parc.č.  120/3 ostatní plocha -  ostatní
komunikace o výměře 65 m2, který je oddělen z pozemku parc.č. 120/1 zahrada o výměře 726 m2 vše v k.ú.
Suchá Rudná od paní *** do vlastnictví obce Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-
Kč/m2, plus ostatní poplatky spojené s prodejem

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/5b bylo schváleno.

ad bod 3) v zápise komise - Žádost pí *** a p. *** a odkoupení pozemku do vlastnictví obce:

Diskuze:
Šimčík geometrický plán je potvrzen?
Ing. Kukučka (pracovník obce) ten donesla paní ***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  prodej  části  pozemku parc.č.  90/1 díl  b)  ostatní  plocha -
 manipulační plocha o výměře 4 m2   v k.ú. Světlá ve Slezsku manž. *** za cenu 30,-Kč/m2, plus ostatní
poplatky spojené s prodejem

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/5c bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje odkoupení části pozemku st. parc.č. 151 díl a+c zastavěná
plocha o výměře 3 m2   v k.ú. Světlá ve Slezsku od manž.***, do vlastnictví obce Světlá Hora, za cenu 30,-
Kč/m2, plus ostatní poplatky spojené s prodejem

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/5d bylo schváleno.

ad bod 4) v zápise komise - Žádost p. ***:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Světlá  Hora schvaluje  záměr na prodej pozemku parc.č.  1100/7 trvalý
travní porost o výměře 1615 m2 v k.ú. Dětřichovice

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z7/2019/5e bylo schváleno.
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ad bod 5)  v zápise komise - Žádost p. ***:

ad bod 6) v zápise komise - Žádost p. *** a pí ***

RADA OBCE ODLOŽILA PROJEDNÁNÍ TÉTO ŽÁDOSTI DO DOBY ZPRACOVÁNÍ GEOMETRICKÉHO PLÁNU

 

V 17:32 přšla paní Hromádková Marcela, počet členů zastupitelstva je nyní 11.

ad bod 7) v zápise komise - Žádost p. Ing. ***:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  záměr na prodej pozemku parc.č. 590/35 ostatní
plocha-jiná plocha o výměře 116 m2 odděleného z pozemku parc.č. 590/7 ostatní plocha -
ostatní komunikace vše v k.ú. Suchá Rudná

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. Z7/2019/5f bylo schváleno.

ad bod 8) v zápise komise - Žádost p. *** a pí ***:

RADA OBCE ODLOŽILA PROJEDNÁNÍ TÉTO ŽÁDOSTI DO DOBY ZPRACOVÁNÍ GEOMETRICKÉHO PLÁNU

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

ad bod 9) v zápise komise - Žádost p. ***:

Diskuze:
Svobodová jedná se o takovou špici k jeho hale, bylo to odloženo z důvodu investičního

záměru workoutového hřiště a zbudování komunikace k hornímu hřišti
Lukovský byl jsem tam a komunikace není reálná, je ta kanál a ten se si nebude moct

posunout a není tam tolik místa
Novák je tam břeh a ten by se mohl zkopat
Lukovský s velkým autem se tam stejně neprojede, jestli to chceme udělat kvůli těm

kolotočům tak  ti  tam  neprojedou  vůbec.  Pro  nás  je  řešení  se  s  panem
*** domluvit na věcném břemeni, že nás vždycky pustí přes jeho areál.

Novák byl  jsem tam na  místě  o  kanále  nevím,  kdyby  se   zkopal  ten  břeh  tak
si myslím, že by to šlo

Svobodová ten kanál tam je vybetonovaný a pan *** to chce za tím kanálem, on by
do toho kanálu nezasahoval. Aby se mu zvětšil ten nájezd

Lukovský máme návrh na to workoutové hřiště?
Svobodová to má 80m2, to by tam vešlo
Vojtíšek komise doporučila počkat
Šimčík záměr je nebo není schválený?
Svobodová ne  ten  jsme  neschvalovali.  on  už  o  to  žádal  když  nebylo  ještě  to

víceúčelové hříště
Šimčík já  bych  navrhl  ať  se  udělá  záměr  ať  se  může  udělat  geometrák,  dávám

protinávrh aby se udělá záměr
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Svobodová budeme teda hlasovat o protinávrhu
Vojtíšek ať se dá pracovníkovi obce zajistit geometrák, o protinávrhu můžeme hlasovat

až bude geometrák
Mgr.Sekanina já  bych dal  ještě  protinávrh -až  do zpracování  geom.plánu,  jestli  se  tam

něco má dělat stejně ho bude třeba a až potom můžeme něco zaměřit
Vilímec a nezajistíme si ještě ten vjezd, to věcné břemeno?
Lukovský mohla by být nějaká schůzka a dohodnout si ten průjezd
Ing. Školoud hlasujme tak jak říká pan Sekanina s tím, že se tam doplní pověření starostky

k jednání o obslužnosti horního hřiště

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora odkládá projednání žádosti p.  Ing. ***,  na odkoupení části pozemku
parc.č. 1549/6 ostatní plocha-jiná plocha o výměře cca 50 m2 z celkové výměry 1612 m2 v k.ú. Světlá
ve Slezsku až do zpracování geometrického plánu.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/5g bylo schváleno.

ad bod 10) v zápise komise - Žádost p. ***:

Diskuze:
Svobodová tento pozemek doporučila rada neschválit, z důvodu že pan *** má 2 pozemky

na kterých je špatná správa , nemá k té nemovitosti příjezdovou cestu , takže
rada obce navrhuje pronájem pozemku a ne prodej.

Šimčík není tady vyjádření osadního výboru
Svobodová ve Staré Vodě není osadní výbor zřízený
*** (občan) musím  se  pana  Halšky  zastat,  ten  pozemek  19/2  pronajal  panu  ***,

který ho měl udržovat a sekat a on to nedělal
Novák za stavební komisi bych těl dodat, že to je pozemek , který měl být původně

pro stavbu RD a zbavit se toho pozemku by byla škoda
Vojtíšek z mapky vidíte, že ten pozemek je úplně mimo nemovitost pana ***
Vilímec neschválení nemusíme zdůvodňovat?
Svobodová musíme
Sekanina Marek myslí, že když tam bude schvaluje a neprojde to, tak to postě neprošlo

a nemusíme se o nic starat.
Vilímec nemusíme hledat důvod proč
Mgr.Sekanina takže Marek Vilímec dává protinávrh , že ZO schvaluje prodej

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 119/1 trvalý travní porost
o výměře 886 m2 v k.ú. Stará Voda v Jeseníkách panu ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 11 / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

ad bod 11) v zápise komise - Žádost pí ***:

Diskuze:
Svobodová Další bod je žádost paní *** na prodej pozemku par.č.158/12 a 158/13 v k.ú.

Suchá Rudná
Lukovský který je to pozemek?
Ing.Kukučka to jsou pozemky pod Paramonem
Šimčík je to v intravilánu?
Lukovský v tom jednom pozemku je kanalizace ,ne?
Ing.Kukučka je a je tam věcné břemeno
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Lukovský nemůžeme něco prodat, když je tam věcné břemeno,ne?
Vojtíšek ne jednom pozemku je  kanalizace  a  na  druhém může  postavit,  proto  ty

pozemky byly takto rozdělené

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej  pozemků parc.č. 158/12 trvalý travní porost
o výměře 665 m2 a parc.č. 158/13 trvalý travní porost o výměře 532 m2 v k.ú. Suchá Rudná

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/5h bylo schváleno.

ad bod 12) v zápise komise - Žádost p. ***:

JEDNÁ SE O PRONÁJEM POZEMKU- SCHVALUJE RADA OBCE

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

ad bod 13) v zápise komise - Žádost pí ***:

JEDNÁ SE O PRONÁJEM POZEMKU- SCHVALUJE RADA OBCE

Dopis advokáta pí Ing. *** a p. *** ohledně žádosti o koupi poz. pra.c.č 574/29 k.ú. Světlá ve Slezsku:

Projednáno  radou  obce  9/2019  dne  3.  6.  2019  -  RADA OBCE OBCE VZALA DOPIS  Mgr.  Víta  Klimpla
NA VĚDOMÍ.

Diskuze:
Svobodová další bod je dopis pana Mgr. Víta Klimpla advokáta paní *** a pana ***, jedná

se o pozemek par.č. 574/29 k.ú. Světlá ve Slezsku, rada obce vzala dopis
na vědomí. Já jsem psala na Min. vnitra oni nám poslali sdělení, on to znova
napadl a z toho důvodu byl odložen i ten bod 5/5. Ministerstvo to bude zase
zkoumat  na  základě  podkladů,  které  jim  zašleme.  Jestli  má  někdo  něco
k tomu? Jestli ne dám hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí dopis Mgr. Víta Klimpla, advokáta pí Ing. *** a p. ***,
ve věci žádosti o koupi pozemku parc.č. 574/29 k.ú. Světlá ve Slezsku, doručené obci dne 22. 5. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z7/2019/5i bylo schváleno.

Nepřijatá usnesení - zahájení stavby RD na poz. parc.č. 771/16 K.ú. Světlá ve Slezsku pí *** a zahájení stavby
RD na poz. parc.č. 771/15  v k.ú. Světlá ve Slezsku manž. ***:

Projednáno zastupitelstvem obce 5/2019 dne 25.3. 2019 - NEBYLA PŘIJATA USNESENÍ. Ke dni
10. 6. 2019 (ukončení přípravy materiálů  na ZO) nebyly dodány žádné informace od pí *** ani
od manž. ***.
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Diskuze:
Svobodová máme tady nepřijatá usnesení z minulého zasedání k pozemkům 771/16 a

771/15 v k.ú. Světlá ve Slezsku paní *** a manž.***. Na stole ležely podklady
od paní***  ,  kde doložila,  že  si  nechala udělat  projektovou dokumentaci,
od pana *** nepřišlo vůbec nic.

Šimčík rada k tomu dala jaké vyjádření? Na radě jste to neprojednávali?
Svobodová na radě jsme to neprojednávali, protože to přišlo 10.6. a13.6. došel zbytek,

ty materiály nebyly k dispozici. Oni žádali o prodloužení termínu zahájení
stavby. Paní *** nám doložila pan *** ne.

Šimčík *** to nesplnil tak by se tam mělo dát usnesení když paní *** něco má. Když
budeme chtít vrátit pozemky tak stejně musíme nějaké usnesení přijmout.

Ing.Školoud ono to je vlastně úplně jedno, protož jsou tam 2 podmínky, kdy on porušil
jednu podmínku tak má ještě druhou. Vymožení zpátky to je neřešitelné.

Šimčík proč ne?
Ing.Školoud kdyby on to dal právníkovi řekne, že nezahájil stavbu do 2 let, ale má možnost

do 5 let zkolaudovat.
Vilímec to máš potvrzené?
Ing.Školoud ne to já si myslím, to je můj názor
Vojtíšek první  krok  je  tem,  že  jsou  tady  dvě  žádosti  ,  ke  kterým nebylo  přijato

usnesení, které se musí projednat. Buď se to zamítne a platí původní usnesení
a nebo se vyhoví a zruší se podmínka prvního nebo se zruší úplně celé.

Ing. Školoud kdyby to pan *** vrátil, kolik by to obec stálo
Ing.Kukučka přepis na katastru
Šimčík a vrátit peníze zpět
Ing.Školoud měli bychom hlasovat snaha na jedné straně je, na druhé nemáme nic.
Svobodová předtím jsme hlasovali o prodloužení termínu zahájení stavby do 31.12.2019

to nebylo přijato usnesení
Lukovský *** neposlal vůbec nic?
Svobodová vůbec nic, jen ten první dopis, tu žádost o to prodlužení termínu zahájení

stavby
Zámečník (občan) tam je zformulované do 2 let zahájit stavbu a do 5 let zkolaudovat? Nebo do 2

zahájit nebo do 5 let zkolaudovat.
Ing.Školoud tam je to "a"
Svobodová jak  zformulujeme to  usnesení?  jde  tam o  to  prodloužení  termínu  stavby

do 31.12.2019
Šimčík já bych to odložil do dalšího zastupitelstva , a u té paní ***é tu podmínku,

že  musí  do  5  let  zkolaudovat.  jak  řekneme,  že  budeme  termín  furt
prodlužovat tak se pak ostatní  do toho budou zamotávat všichni  co tady
po nás přijdou

Novák ať neuděláme precedens, pro všechny ostatní co budou potom
Vojtíšek já dávám protinávrh, nikdo z nás nemá asi právní vzdělání, podle kterého

bychom mohli teď rozhodnout, nechal bych to tak do vyjádření právníka obce.
Lukovský určitě  to  chce  zkontrolovat  jak  říká  pan  Vojtíšek,  jestli  tam  máme  tu

podmínku špatně sepsanou, jestli budeme mít právní sílu to vymoct
Mgr.Sekanina byl jsem ve stejné situaci, když jme uzavírali kupní smlouvu, ty podmínky jsou

slučovací, platí obě dvě a musí obě dvě být naplněny. Ptal bych se na to co je
konci té smlouvy nebudou -li ty podmínky naplněny dojde k čemu? To by měl
právník ověřit. Jakou formou pak můžeme vzít ten pozemek zpět. Zdá se, že
u paní ***to nebude problém tam to asi nebudeme muset řešit, u ***, kteří
nereagují vůbec budou asi muset nastoupit právní kroky ze strany obce. Já
osobně bych to rozdělil  řešil  zvlášť  paní  ***  a ***.  Oni  můžou zatím dál
pokračovat.  Navrhuji  to  oddělit  od sebe a hlasovat  buď o posunutí  nebo
odložení než se na to podívá právník.

Vojtíšek naformuloval  bych  to  nějak  -zastupitelstvo  obce  odkládá  bod  číslo
do  vyjádření  advokáta

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora odkládá nepřijatá usnesení- zahájení stavby RD na poz. parc.č.771/16 k.ú.
Světlá ve Slezsku pí  *** a zahájení stavby RD na poz.parc.č.  771/15 v k.ú.  Světlá ve Slezsku manž.
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*** do vyjádření právníka obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/5j bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora pověřuje starostku obce jednáním s *** ohledně  bodu 5 ad)9 bod zápisu
stavební komise.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/5k bylo schváleno.

6. Výbory zastupitelstva obce - finanční výbor, osadní výbory

Finanční výbor:

Předkladatel: finační výbor (předseda p. V. Vojtíšek)

Zpracovatel: za FV pí Marie Nováková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Svobodová další bod jsou finanční a osadní výbor, máte tady zápis z finančního výboru

, máte něco k tomuto bodu?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí  zápis ze zasedání finančního výboru konaného dne
30. 5. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/6a bylo schváleno.

Osadní výbor Suchá Rudná, Podlesí, Dětřichovice:

Předkladatel: osadní výbory (OsV Suchá Rudná - předseda p. P. Dvořák, OsV Podlesí - předsedkyně pí M.
Václavíková, OsV Dětřichovice - předsedkyně pí M. Harabišová)

Zpracovatel: za OsV pí M. Marková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Svobodová proběhla schůzka s Osadními výbory , zúčastnila se Suchá Rudná, Podlesí a

Dětřichovce, je tam zápis

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis ze společného zasedání osadních výborů konaného
dne 29. 5. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/6b bylo schváleno.
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7. Závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: pí M. Nováková

Počet příloh: 10

Projednáno finančním výborem dne 30. 5. 2019 - FV DOPORUČUJE ZO KE SCHVÁLENÍ BEZ VÝHRAD.

Projednáno radou obce 10/2019 dne 3. 6. 2019 - RO DOPORUČUJE ZO KE SCHVÁLENÍ BEZ VÝHRAD.

Diskuze:
Svobodová další  bod je  Závěrečný účet  obce Světlá  Hora za rok 2018 ,tam je  toho

více, má někdo nějakou připomínku? Prosím teda o návrh usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2018 a vyjadřuje
souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. Z7/2019/7 bylo schváleno.

8. Účetní závěrka za rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: pí M. Nováková

Počet příloh: 6                                                                                                                                                          
                                                                                                                                                                                  
                       

Projednáno finančním výborem dne 30. 5. 2019 - FV DOPORUČUJE ZO KE SCHVÁLENÍ BEZ VÝHRAD.

Projednáno radou obce 10/2019 dne 3. 6. 2019 - RO DOPORUČUJE ZO KE SCHVÁLENÍ BEZ VÝHRAD.

Diskuze:
Svobodová Účetní závěrka za rok 2018 byl projednána ve finančním výboru 30.5.2019,

rada doporučuje schválení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje účetní závěrku obce Světlá Hora sestavenou k 31. 12. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. Z7/2019/8 bylo schváleno.

9. Závěrečný účet svazku obcí Bruntálsko za rok 2018

Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: svazek obcí Bruntálsko

Počet příloh: 7

Závěrečný účet svazku obcí Bruntálsko, jehož je obec členem, je povinna projednat a vzít na vědomí. Návrh
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závěrečného účtu byl zveřejněn také na webu obce a na https://dsobruntalsko.cz/zaverecne-ucty

Diskuze:
Svobodová obec je členem DSO Bruntálsko, je povinna to projednat, bylo t na webu obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí závěrečný účet svazku obcí Bruntálsko za rok 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/9 bylo schváleno.

10. Nákup techniky na údržbu veřejného prostranství

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: p. Ing. L. Školoud

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 9/2019 dne 20. 5. 2019 - RO DOPORUČUJE ZO SCHVÁLIT NÁKUP MULČOVAČE SE
SBĚREM A  ZDVIHEM K OBECNÍMU MALOTRAKTORU.

Diskuze:
Svobodová nákup techniky na údržbu veřejného prostranství , máme 3 cenové nabídky
Ing.Školoud bavili  jsme  se  čím  zefektivnit  údržbu  zeleně  v  obci,  traktorek  máme,

chceme  mulčovač  se  sběrem,  mohly  by  se  tak  sekat  větší  plochy.
Po konzultaci s panem Šamajem by se jim to líbilo

Mgr. Sekanina máme zkušenost odněkud jinud?
Ing.Školoud byl jsem se na to dívat v Horním Benešově, kde si to chválí, ti chlapi si to

nemůžou vynachválit a sebere to i mokrou trávu
Novák má s tím kdo jezdit, aby to zas nedělal 1 pracovník
Ing.Školoud máme teď 2 řidiče
Svobodová to je na ten John Deer , máme 3, kteří by to mohli obsluhovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  nákup  mulčovače  se  sběrem  a  zdvihem
k  obecnímu  malotraktoru

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z7/2019/10 bylo schváleno.

11. Návrhy členů zastupitelstva obce

Předkladatel: členové ZO p. A. Šimčík, p. P. Skála, pí M. Hromádková, p. M. Kopinec a p. J. Popovič

Zpracovatel: členové ZO p. A. Šimčík, p. P. Skála, pí M. Hromádková, p. M. Kopinec a p. J. Popovič

Počet příloh: 2

Projednáno radou obce 9/2019 dne 20. 5. 2019 - RO VZALA TYTO NÁVRHY NA VĚDOMÍ A PŘEDKLÁDÁ JE
K PROJEDNÁNÍ NA NEJBLIŽŠÍ ZASEDÁNÍ ZO.

Diskuze:
Svobodová Jedenáctý  bod  jsou  návrhy  členů  ZO,  rada  vzala  na  vědomí  a  překládá

k projednání, chci vám dát slovo jak byste to chtěli
Šimčík přeložili jsme písemný návrh, jedná se o hlasování , aby se zapisovalo jak
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kdo hlasuje, Uzob to umí evidovat, popsali jsme to v odůvodnění a jestliže
za ten program platíme, tak by jsme to měli využívat. Transparentnost by byla
i ostatních uskupení. Měli bychom to schválit.

Lukovský Kdo bude hlídat GDPR?
Šimčík teď se bavíme o hlasování
Svobodová jsme u bodu číslo jedna, budeme brát bod po bodu a o každém hlasovat

zvlášť. Poprosím o návrh usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  aby v zápise ze zastupitelstva a rady obce na UZObu byl
zaznamenán každý výsledek hlasování po jménech, jak který zastupitel hlasoval v těchto orgánech obce,
dle principu transparentnosti

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Svobodová další bod je dvojka
Šimčík dvojka je přenášet to kamerou na záznam
Lukovský já se ptám kdo si to vezme na starost
Šimčík tady  je  názor  právní  společnosti,  která  se  tím zabývá,  že  kdo  vystupuje

veřejně na zasedání zastupitelstva vystupuje veřejně. Jediné co je chránit je
to, že někdo tady bude říkat něco o nemoci a tak dále.

Lukovský já jsme se tady ptal, abych mohl hlasovat na koho to půjde, jestli to budeš
dělat ty, jestli řekneš, že si to bereš na sebe jsem pro

Šimčík pracovníci obce to zapisují , ví něco o GDPR
Lukovský já hlasovat pro, když vás 5 si to vezme na sebe , co jste dali ten návrh
Hromádková zaměstná mně někdo tady na 1/2 úvazku? Je to nový zákon , já se mu musím

podřídit a bohužel pokud ne tak v té firmě pracovat nemůžu.
Šimčík právníci hovoří jasně, projevy učiněné během zasedání mají veřejnou povahu

a nevztahuje se na ně ochrana osobnosti
Svobodová poprosím o návrh usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje   aby  každé  veřejné  zasedání  zastupitelstva  obce  bylo
zaznamenáno  kamerou  a  online  přenášeno  přes  webový  portál  a  následně  tento  videozáznam  byl
zpřístupněn na webu obce k nahlédnutí

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 3 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Svobodová další bod je trojka
Šimčík tady se jedná o smlouvy a faktury na webových stránkách v rámci registru

, myslím si, že co je uvedeno na fakturách nepodléhá GDPR, jenom obchodní
tajemství a začerňují se rodná čísla a dobře víme, že od října 2016 je nový
zákona o veřejných zakázkách, který říká , že registr smluv by měl fungovat
a my ze zákona u malých zakázek nad 500 000,- Kč dáváme na zadavatele
profil, ale musíme dávat i do registru. My dáváme částku menší a tím pádem
když to bude na internetu tak si může každý překontrolovat všechno.

Vilímec zeptám se proč faktury?
Šimčík některé věci máš pod smlouvou a něco ne
Vilímec tak mám objednávku
Šimčík některé faktury máš na třicet na padesát tisíc a nemáš je pod smlouvou
Ing.Kukučka nás se registr smluv netýká
Šimčík vím že s nás registr netýká, návrhy jsou na transparentnost, já dělám v práci

tyto věci, je lepší pro mně než to někde archivovat taksi všechno naskenuju
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pozakládám si to do nějakého souboru a když vím, že to je v tom registru.
Jedná se tu o veřejné prostředky. Fakturu naskenuju, pdf uložím , dělám to
taky.

Mgr.Sekanina registru bych se nebránil, my máme od zřizovatele limit 50 000,- Kč. 10 000,-
je  málo,  to  je  v  podstatě  provozní  výdaj.  Jinak  souhlasím  s  tím,  že
administrativní zátěž tady u toho není. Pokud je tady u toho vhodný program
na obci, to nevím. Jestli to třeba Gordic  má nějak ošetřeno. Za mně ano, ale
budu určitě pro zvýšení částky.

Vojtíšek suma  je  nastřelená  dle  mého  názoru  špatně  a  po  druhé  stránce  každý
zastupitel, když má pochybnosti  může se přijít podívat a zeptat se a já bych
to tady nesváděl na nějakou transparentnost.

Šimčík pojďme to dát na 50 000,- Kč
Svobodová poprosím o návrh usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  aby  pracovníci  obce  zveřejňovali  na  webu  obce
uzavřené všechny smlouvy s doložkou (registr smluv) a faktury nad 50. 000,-Kč (registr faktur), týkající
se výdajů a příjmů z každého rozpočtu obce, po začernění osobních údajů (rodná čísla, adresy, případně
jména jiných osob než příjemců veřejných peněz) a obchodního tajemství, dle § 504 zákona č. 89/2012 Sb.,
občanský zákoník

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 / Zdrželo se: 2

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Svobodová dostáváme se k bodu č.4
Šimčík návrh usnesení k bodu 4 je, aby zápis z rady a zasedání taky byly na webu

obce z důvodu, že projevy radních nemají žádnou ochranu. Já jsem si teď
požádal  o  informace  podle  zákona  106/1992  je  povinnost  obce  zveřejnit
na úřední desce a nic takového tam nebylo. Já si o to budu žádat stejně, ti
pracovníci to budou dělat, není lepší to mít. Opakuji na radní se nevztahuje
ochrana osobnosti.

Vilímec ty to teda rozděluješ na radu a zastupitelstvo nebo to necháváš tak?
Šimčík nechávám tak, zápisy oba dva
Svobodová jestli nikdo nic nemá, prosím o návrh usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá  Hora schvaluje   aby pracovníci  obce  zveřejňovali  na webu obce zápisy
ze schůze rady obce a ze zasedání zastupitelstva obce, po začernění osobních údajů (rodná čísla, adresy,
případně jména jiných osob než příjemců veřejných peněz), včetně diskuse

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Šimčík pátý bod je veřejné zakázky,  chci  říct,  že od roku 2015 máme usnesení,

které  je  schválené  -  předkládat  po  ukončení  stavebních  akcí
závěrečné vyúčtování, nic není. Mělo by tam být všechno na tom webu a
nevidím důvod proč by to tam nemělo být. Já jsem si teď o některé věci
požádal  ,  kdyby to  bylo  na webu podívám se tam.  Kdokoli  si  požádá ty
pracovnice odkážou na webové stránky a nemusí nic kopírovat. Není to o tom,
že někoho zatěžujeme.

Svobodová poprosím o návrh usnesení
Ing.Kukučka je  profil  o   veřejných  zakázkách,  tam  je  elektronické  zveřejňování,

takže hlasujete o něčem o čem nic nevíte. Je to normálně dostupné a je to
transparentní a nemusí to být na webových stránkách.

Svobodová ale já myslím, že tam se jedná o to vyúčtování a ten průběh
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Vilímec ale  některé  zakázky nejsou přece zařazeny ve  veřejných zakázkách,  jsou
nižšího rozsahu, ne?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje aby pracovníci obce  zveřejňovali na webu obce celý průběh
každé veřejné zakázky, od zákonného schválení v orgánu obce s provedením investice, a pak celý její
průběh,  až po schválení  smlouvy o dílo v  příslušném orgánu obce,  včetně kompletního vyúčtování  a
informací o výši získaných dotací, týkající se rozpočtu obce, po začernění osobních údajů (rodná čísla,
adresy, případně jména jiných osob než příjemců veřejných peněz) a obchodního tajemství, dle  § 504
zákona č. 89/2012 sb., občanský zákoník

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z7/2019/11 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  ukládá  obecnímu  úřadu  úkol,  aby  připravil  změny  jednacích  řádů
ke schválení v těchtno orgánech obce týkající se schváleného usnesení č. ................na následující zasedání
ZO a schůzi RO

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

12. Různé

Usnesení Policie ČR:

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: PČR, odd. hospodářské kriminality Bruntál

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 10/2019 dne 3. 6. 2019 - RADA OBCE VZALA USNESENÍ NA VĚDOMÍ

Diskuze:
Svobodová další bod různé.- Všichni jste dostali usnesení od Policie ČR Pro občany: bylo

podáno trestní oznámení na porušení povinnosti při správě cizího majetku ,
kterého se měl dopustit bývalý starosta. Policejní orgán dospěl k závěru , že
skutková  podstata  trestných  činů  naplněna  nebyla  a  oznamované  tedy
trestným činem není. Jestli chce k tomu někdo něco dodat?

Lukovský mám  dotaz  na  Lojzu,  když  byla  kampaň  proti  bývalému  starostovi
ve Zpravodaji,  jestli  od vás z  vaší  strany přijde i  omluva do Zpravodaje,
písemná. Protože to co jste tam psali se prokázalo, že není pravda.

Šimčík já osobně se nebudu vyjadřovat, pro mně jeto živá kauza. Policie je první
stupeň nikdo neví jak to dopadne, já se odmítám vyjadřovat. Pro mně je to
živá kauza a můžu říct, že jsem překvapen, že t policajti poslali tam, kam to
poslali a neposlali to vůbec nám.

Svobodová jestli nikdo nic dalšího nemá, prosím o návrh usnesení, že bereme na vědomí
zeptám se, jestli má někdo něco ještě do různého ?

Sekanina horská  vpust  u  hřbitova  je  po  včerejší  bouřce  zanesená,  kdyby  to  pak
pracovníci to mohli pročistit , jsou tam dvě nad sebou, nevím jak jsou na tom
další budovy, u zdravotního střediska se to musí pročistit

Novák jak vypadá kanalizace a cesta za kostelem? Pan Jasinský staví dům a bude
stát před situací, že se bude chtít připojit.

Ing.Kukučka zpracovává se projekt
Vojtíšek mám jeden takový podnět , pozemků na prodej v obci není tolik a cítím to, že

se skupují spekulativně. Máme usnesení ZO, že rekreační domy za 250,- Kč
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na  rodinný  domek  je  40,-  Kč.  Z  90% jsem přesvědčen,  že  o  žádostech,
které jsou tady tak je to využití jiné než na rodinný domek a ten člověk tady
bude trvale bydlet. byl jsem zastáncem toho, aby pro rodinný domek byla
cena vždycky snížená. Dneska dávám podnět, jestli bychom nepřešli na cenu
dle znaleckého posudku a pokud to budeme vědět , že ten člověk tu chce
bydlet tak jsme schopni v tom usnesení tu cenu kompenzovat, v první fázi
dávám podnět na zamyšlení, abychom schválili cenu, která je stanovena dle
znaleckého posudku.

Sekanina já  souhlasím,  ale  chtělo  by  se  poradit  s  právníkem  jak  ta  vymyslet  to
zohlednění  těch  opravdu  trvale  bydlících  abychom  nenarazili  na  stejný
problém jako u těch dob dokdy musím začít stavět nebo kolaudovat.

Vojtíšek domnívám se, že platí pořád usnesení, že pokud je cena pozemku rozdílná
od ceny, která je stanoven znaleckým posudkem, tak se musí zdůvodňovat.

*** (občan) první věc- kontejnery k autobusové zastávce druhá věc- souvisí s kůrovcovou
kalamitou , dopravní zátěž přes obec je strašně velká, ti hoši v těch autech
jezdí  strašně,  tak  jestli  je  možné,  že  by  se  ve  Staré  Vodě  udělala  zóna
s třicítkou.  třetí  věc-  vzhledem ke klimatickým změnám a suchu se chci
zeptat, jestli obec nepřehodnotila stavbu vodovou a kanalizace ve Staré Vodě.

Svobodová děkuji za účast a chtěla bych vás pozvat na další zasedání ZO, které bude
15.7.2019 v 17:00 hod. Na programu bude studie kulturního domu v obci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí usnesení Policie ČR, oddělení hospodářské kriminality
Bruntál  o  odložení  trestní  věci  podezření  ze  spáchání  trestného činu porušení  povinnosti  při  správě
cizího majetku a zneužití pravomoci úřední osoby

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z7/2019/12 bylo schváleno.

Ověřovatel: Martin Novák, František Lukovský   ............................................................
 
Starostka Taťána Svobodová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


